

Renaissance

See Every Student.

Moving to the Unified Scale

向 Unified Scale 转变

Once you transition to the Renaissance Growth Platform, you will see the Unified Scale as the default scale for Star Assessments, instead of the legacy Enterprise Scale. Student benchmark categories, percentile ranks, and growth norms remain the same.

切换到 RGP 平台后，您将看到 Star 测评的默认 scale 是 Unified Scale，替代了传统的 Enterprise Scale。学生 Benchmark 类别、percentile ranks，以及 growth norms 保持不变。

Why has the Unified Scale replaced the Enterprise Scale?

为什么要用 Unified Scale 替换 Enterprise Scale?

The Unified Scale allows all Star assessments (Star Reading, Star Early Literacy, and Star Math) to be measured on the same scale, one that has the desirable measurement properties of a Rasch score scale. Teachers have long requested that Star Early Literacy and Star Reading be measured on the same scale to make the comparison of students taking these two different tests easier. You can find out more about how teachers decide whether to administer Star Early Literacy or Star Reading to individual students [here](#).

Unified Scale 统一了所有 Star 测评量表（Star 英语阅读测评、Star 早期读写测评和 Star 数学测评），该量表具有 Rasch 分数量表所具有的理想测量属性。教师长期以来一直请求将 Star 早期读写和 Star 阅读测评在同一个量表上进行测量，以便更方便地比较参加这两种不同测试的学生的成绩。有关教师如何决定是否对个别学生进行 Star 早期读写或 Star 阅读测评，请点击此链接了解更多详情。

The Unified Scale spans the entire range of skills measured by both Star Early Literacy and Star Reading, making it easier for educators to measure student achievement and growth as students transition from emergent readers to independent readers. To develop the Unified Scale for Star Early Literacy and Star Reading, we equated the raw scores from the two tests' ability scales. More information about this work can be found in our [white paper](#).

Unified Scale 涵盖了 Star 早期读写和 Star 阅读所测量的全部技能，随着学生从早期开始阅读成长为独立阅读者，教育者能更容易衡量学生的成就和成长。为了开发 Star 早期读写和 Star 阅读统一量表，我们平衡了两个测试的能力量表的原始分数。更多相关信息可以参阅[白皮书](#)。

What if we want to keep the Enterprise Scale? Is it going away?

如果我想要保留 Enterprise Scale 呢? Enterprise Scale 是否会消失呢?

It is important to note that when your site is updated, the Star Enterprise Scale will no longer be available, so we encourage you to begin learning about the Unified Scale now. You can see equivalents between the Enterprise Scale and the Unified Scale on the next page.

需要注意的是，当您的网站升级后，Star Enterprise Scale 将不再可用，所以我们鼓励您现在开始学习了解 Unified Scale。您可以在下一页看到对照表。

Will benchmark cut-scores be updated to the Unified Scale as well?

基准分数 分数也会随着 Unified Scale 更新吗?

Yes. The cut-scores you see when viewing benchmarks will reflect the defaulted Unified Scale.

会的。您在查看基准测试时看到的及格分数默认是 Unified Scale。

What should parents and guardians know?

家长和监护人需要了解哪些内容?

Parents and guardians can rest assured that it is only the scale that is changing and normative data will remain the same. The analogy of Fahrenheit vs. Celcius can help to understand this (0 degrees Celcius and 32 degrees Fahrenheit both mean freezing; they're just a different scale).

家长和监护人可以放心，只是标准在变化，标准数据将保持不变。类比亚氏度和摄氏度，就便于理解了 (0 摄氏度和 32 华氏度都表示结冰点，它们只是不同的温标)。

How can I compare reports that I ran in previous years with the Enterprise Scale to the Unified Scale?

我如何比较过往学年里下载的报告中的 Enterprise Scale 与 Unified Scale 呢?

When viewing data from a prior school year, the scale in any report will reflect the Unified Scale. In Historical Extracts, you will continue to have the option to choose either Enterprise or Unified for your scale.

当查看上一学年的数据时，所有报告中的量表都会显示 Unified Scale 了。但在 “Historical Extracts” 选项中，您将继续可以选择 “Enterprise Scale” 或 “Unified Scale”

Star Reading Scaled Score Equivalents

Enterprise Scale (legacy platform)	Unified Scale (upgraded platform)
0	600
50	688
100	822
150	851
200	877
250	903
300	928
350	950
400	973
450	991
500	1012
550	1028
600	1044
650	1058
700	1070
750	1079
800	1087
850	1096
900	1107
950	1119
1000	1128
1050	1133
1100	1139
1150	1146
1200	1155
1250	1166
1300	1177